
Referat fra bestyrelsesmøde d. 17/5-2011 

Deltager: 

• Formand Kurt Knudsen 

• Formand for k-udvalg Eli Christensen 
• Næstformand for k-udvalg Claus Hopff 

• Børn og Motion Birta Skou 

• Kasserer Henriette Rasmussen 
• Forretningsfører Charlotte Schmidt 

Fraværende: Ingen 

Referent: Henriette Rasmussen.   

Dagsorden Referat 

1. Birkelundskolen Charlotte, Birta og Eli har udarbejdet en ny plan 
for anvendelse af bassinerne i Badeland. 
Planen er rundsendt til bestyrelsen før mødet. 
Eli gennemgik planen. 
 
Konsekvenserne af lukningen af 
Birkelundskolen: 
Ændret træningstider 
Tiden på holdene i lille bassin bliver nedsat fra 
40 min. til 30 min. 
Der bliver ikke plads til mor+far+barn-holdene. 
 
Fremover vil der blive betaling + tilmelding for 
anvendelse af soppebassinet for søskende og 
søndagssvømning for familien. 
 
Charlotte og Birta udarbejder og uddeler brev til 
svømmeskolesvømmerne vedr. ændringerne 
grundet lukningen af Birkelund. 
 
Charlotte og Birta finder trænere til 
svømmeskole holdene. 
 

2. Rock i Holstebro 18/6 2011 (Hegns-vagter) P.t. er der 30 tilmeldte hjælpere. Der mangler 
mellem 20 – 40 (alt efter hvor lange vagter man 
melder sig til).  
 
Drøftet hvordan vi får arrangeret flere hjælpere. 
 
Der sendes en ny seddel rundt til k-svømmerne 
med navn, så vi er sikre på, at alle har fået en 
seddel med hjem. Kurt udarbejder den nye 
seddel, og Charlotte sørger for, at den bliver 
delt ud. 
 
Opfordrer  A-holds svømmerne til at hjælpe 



også (alderskrav: 18 år).  
3. Ansættelseskontrakter Der skal udarbejdes en ansættelseskontrakt til 

Thomas Bay (fysioterapeuten).  
 
Drøftet løn, tilskud og arbejdstider for Thomas 
Bay.  
 
Charlotte undersøger forhold omkring 
feriepenge contra tilskud. 
 

4. Familiekalender Kalenderen er klar; der er plads til 12 
sponsorer, og vi har kun 3-4 stk. + vores 
hovedsponsor.  
 
Aftalt at Eli tager kontakt til Troels og Ivan for 
evt. at få Ivan til at hjælpe med at finde flere 
sponsorer.  
 
Kalenderen skal senest være klar til ”Pool-
party” den 21/6. 
 

5. DUKA  svøm HK Midt Vest har sponsoreret tøj til deltager + 
træner til DUKA Landsfinale. De får Hummel t-
shirt + shorts. 
 
HK Midt Vest får endvidere logo på vores 
hjemmeside. 
 
Der vil blive forsøgt arrangeret et indlæg i 
avisen i forbindelse med overrækkelsen af 
sponsoratet evt. med billede af svømmerne i 
tøjet.  
 

6. Folderuddeling Der mangler fortsat hjælpere til at uddele 
foldere. Flyer med informationer skal uddeles til 
K-svømmer. Oplæg til flyer er sendt til Kurt 
(samme dag).  
 
Claus undersøger muligheden for uddeling af 
brochurer uden for Holstebro by. 
 

7. Trænerstatus T-holds træner er næsten på plads. 
 
Der mangler fortsat trænere for B, C og junior-
speed. 
 

8. Ribber til dryland på kanten + aftørringspapir Claus har undersøgt mulighederne for at få 
udgifterne hertil sponsoreret. Dette har i første 
omgang ikke været muligt. 
 
Drøftet i hvilket omfang HSC kan yde en 
modydelse. 



 
Claus forsøger igen. 

9. Rengøring af klub-lokaler. Rengøringsstandarden i klublokalerne er et 
tilbagevendende problem. 
 
Drøftet hvordan det kan løses. 
 
Charlotte har undersøgt, hvad Badeland skal 
have for at rengøre vores lokaler.  
 
Aftalt at Charlotte indgår en aftale med 
Badeland + indkøber en kurv til det tøj, som 
ikke hænger på tørrestativerne. 
  

10 Aktiviteter i efteråret Kurt orienterede om, at der arbejdes på:  
a. Temadag med Jens Bertelsen  
b. Besøg af Ascwim Wilderbour 
c. Tur til Berlin World Cup (22-23/10-

2011) 
 

  
11. Bordet rundt  

a. AQUA-camp Der lukket for tilgang. 60 tilmeldt. 
b. Bassinleje-opkrævning Charlotte har gennemgået den seneste 

opkrævning af bassinleje. Igen var den 
fejlbehæftet. 
  

c. Motionsrummet Efter ulykke i Ringsted Svømme Klub har 
Charlotte haft kontakt til både leverandøren af 
vores motionsredskaber og Arbejdstilsynet. 
 
Arbejdstilsynet har været på besøg tirsdag d. 
17/5 2011. De vil IKKE afgive en skriftlig 
godkendelse af faciliteterne, da de ikke har 
tilsynspligt på motionsrum. Arbejdstilsynet 
besigtigede dog vores motionsrum og havde 
kun bemærkninger til ”stropper”. 
 
I øvrigt drøftet, hvordan HSC undgår, at nogen 
kommer til skade i rummet. 

- Ingen må motionere alene 
- Rummet skal være aflåst, når det ikke 

bruges. 
- Motionsredskaberne skal være på 

plads, når de ikke bruges.  
 
Kurt udarbejder ordensregler, der skal 
ophænges i rummet.  
 

d. Legater til møbler Charlotte har søgt Tuborg-fonden, Jyske Bank 
og Færchfonden for midler til nye møbler i klub-
lokalet.  Afventer svar.  



e. Billeder til ”Wall of HSC” Alle svømmer er fotograferet. Billederne vil blive 
afleveret til Kurt på et USB-stik. 
  

f. Fejring af konfirmationer Aftalt at Charlotte får trænerne til at udfærdige 
kort til de relevante personer, og Charlotte 
indkøber ”gaver”.  
 

g. Deltagelse i Mini clinik Christian Stræde har deltaget i Mini clinik. 
 

h. Møde med Elite-sport Charlotte orienterede om, at hun skal til 
bestyrelsesmøde hos Elitesport onsdag d. 18/5-
2011 
 

i. Regnskab/budget Eli gennemgik det nye budget. Tallene er de 
samme, som blev godkendt på 
generalforsamlingen, men at vores nye 
kontoplan afviger fra den gamle. Det har været 
nødvendig at ændre ”grupperingen” fra det 
gamle budget til det nye budget.  
 
Eli rundsender nyt udkast til budget.  
 
Charlotte undersøger mulighederne for at få 
budgettallene ind i vores nye regnskabssystem. 
 
Summerne i regnskabssystemet skal tilrettes så 
de passer til budgettet og vores ønsker til, 
hvordan regnskabet skal se ud for 2011.  
 
Henriette/Eli sender definitionen af summerne 
til Charlotte. 

j. Fri-svømning til frivillig Muligheden for fri svømning om søndagen til 
klubbens k-udvalg og bestyrelse blev drøftet. 
 

k. Klubtøj Drøftet muligheden for at bestille klub-tøjet 
løbende via HSC-hjemmesiden.  
 
Charlotte undersøger, hvor mange sponsor-tryk 
vi skylder.  
 

l. Lørdagsmøde?? Beslutningen om et evt. ”lørdagsmøde” udskudt 
til efter mødet med konsulenten fra 
svømmeunionen.  

  
12. Fastsættelse af nye mødedato Tirsdag d. 14/6 kl. 19 i klublokalerne. 
  
 
 


